
 

Αθήνα, 7 Ιανουαρίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

  Προς τoν κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

    

ΘΕΜΑ: Η Ελληνική Αστυνομία σε ρόλο εργοδοτικής σεκιούριτι; 

 

Είναι (ή θα έπρεπε να είναι) γνωστό πως οι μοτοσυκλετιστές διανομείς φαγητού 

εργάζονται σε συνθήκες ιδιαίτερα δύσκολες και επικίνδυνες όπου η επισφάλεια 

δεν είναι μόνο εργασιακή αλλά, κυριολεκτικά σωματική, καθώς απειλεί και τη 

φυσική τους ακεραιότητα.  

Κατά την 24ωρη απεργιακή τους κινητοποίηση στις 27 Δεκεμβρίου, οι απεργοί 

διανομείς της πλατφόρμας efood, μετά από δυναμική μηχανοκίνητη πορεία, 

έφτασαν στα κεντρικά γραφεία της εταιρείας για να πραγματοποιήσουν 

παράσταση διαμαρτυρίας. Στην είσοδο συνάντησαν την αστυνομία, η οποία 

τους απώθησε βίαια, ώστε να μην εισέλθουν στα γραφεία της επιχείρησης που 

εργάζονται και να συναντήσουν τη διοίκηση.  

Προφανώς, η εταιρεία έχει επιλέξει συγκεκριμένη πολιτική για τη διαχείριση των 

αιτημάτων των εργαζομένων, οι οποίοι απαιτούν συλλογική σύμβαση εργασίας 

με την εταιρεία αντί για υπαγωγή τους σε εργολάβους.  

Ωστόσο, η Ελληνική Αστυνομία δεν θα έπρεπε να εργαλειοποιείται από την 

εργοδοσία για τη διαχείριση των εργατικών διεκδικήσεων. Ούτε να 

χρησιμοποιείται με τρόπο που προσιδιάζει σε υπηρεσία ασφαλείας εταιρειών.  
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Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1) α) Ήταν σε γνώση του η χρήση της Ελληνικής Αστυνομίας για την 

καταστολή της παρέμβασης των εργαζομένων; β) Συμφωνεί να 

αναλαμβάνει η Ελληνική Αστυνομία ρόλο που προσιδιάζει σε 

υπηρεσία ασφαλείας για λογαριασμό της οποιασδήποτε 

εργοδοσίας; 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

Ακρίτα Έλενα 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Δούρου Ρένα 

 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης 

 

Καραμέρος Γιώργος 

 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Νοτοπούλου Αικατερίνη 

 

Ξανθόπουλος Θεόφιλος 

 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 

 

Παπαηλιού Γεώργιος 

Τσαπανίδου Πόπη 

 

Ψυχογιός Γιώργος 




